
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 19. november 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Samrådsspørgsmål E
Mener ministeren, at forløbet med behandlingen og etableringen af Filmtaget har været 
dokumenteret tilfredsstillende? Står det klart for ministeren, hvad Det Danske Filminstituts 
bestyrelse har givet direktionen mandat til, på hvilket grundlag, hvornår og hvordan det er 
givet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA).

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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